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ACTA NÚM. 34 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació 
 
Juan Antonio Baeza Labat 
Jordi Carrabina Bordoll 
Juan Jesús Donaire Benito 
Carme Font Paz 
Maria Dolors Izquierdo Tugas 
Virginia Luzón Fernández 
Assumpció Malgosa Morera 
Iván Martínez Flores 
Vicente Martínez Perea 
Luis Fernando Morales Morante 
Alejandro Perálvarez Marín 
Xavier Navarro Acebes 
Xavier Ramos Morilla 
Nerea Roher Armentia 
David Sánchez Solbes 
Rosa María Sebastián Pérez 
 
 
No assisteixen a la reunió Marta Bertrán Tarrés, Antonio Miguel Espinosa Morales, Pau 
Casanellas Peñalver, Paloma González Marcén, Cristina Palet Ballús ni Laura 
Santamaria Guinot. S’han excusat d’assistir-hi, Pilar Orero Clavero. 
 
Hi assisteix amb veu i sense vot Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió de la 
Recerca i Maria Àngels Osuna Torres, cap de la Unitat de Gestió de Recursos de l’Àrea 
de Gestió de la Recerca.  
 
Hi assisteix com a convidat Joan Carles Marset, director del Servei de Publicacions i 
Esther Julián Gómez, presidenta del Comitè de Bioseguretat.   
 
Hi actua com a secretària Sandra Vives Prieto, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de les vicerectores 
3. Aprovació, si escau, de la convocatòria d’ajuts per a les revistes científiques de la 

UAB 2025-2029 
4. Aprovació, si escau, del Manual de Bioseguretat de la UAB 
5. Informar favorablement, si escau, de la modificació de la composició del Comitè de 

Bioseguretat de la UAB 
6. Presentació de la memòria d’activitats del Comitè de Bioseguretat, 2022 -2023 
7. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d'adscripcions i desadscripcions 

d'investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
8. Informar favorablement, si escau, de solꞏlicituds d'IVU 
9. Informar favorablement, si escau, de la renovació parcial dels membres del CERec 

(Comitè d’Ètica en la Recerca) 
10. Assumptes de tràmit 

A les 9.30 h del dia 19 de novembre de 
2024 es reuneixen, en sessió ordinària, a la 
sala de juntes del Rectorat, sota la 
presidència de la vicerectora d’Innovació, 
Transferència i Emprenedoria, els membres 
de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació assenyalats al marge.  
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11. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació acorden aprovar l’acta de la sessió de 17 de setembre de 2024. 
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta explica que aquestes últimes setmanes han estat immerses en les 
eleccions. Informa que el dia 12 de novembre va sortir la resolució definitiva de les 
eleccions a Rector de la UAB, on es va escollir al Rector Javier Lafuente, essent la presa 
de possessió el proper dijous, 21 de novembre. La presidenta recorda als membres que 
tant l’Assumpció com ella mateixa seguiran en els càrrecs . 
 
Seguidament explica els diferents esdeveniments que han tingut lloc des de l’última 
comissió: i) el 18 de setembre es van reunir els membres de l’Aliança per a la innovació 
de Sant Cugat (BIBA), que són empreses de Sant Cugat, Sant Cugat empresarial i 
d’altres agents del territori en innovació com el sincrotró, així com la UAB; ii) el dia 20 
de setembre va ser el desè aniversari de l’ICN2; iii) el 27 de setembre es va celebrar la 
Nit de la Recerca; iv) el dia 1 d’octubre va tenir lloc la Comunitària; v) el 14 d’octubre va 
ser la inauguració del curs, on Kevin Anderson, professor de canvi climàtic i energètic 
del Tyndall Center a l'Escola d'Enginyeria de la Universitat de Manchester, va impartir la 
conferència inaugural, amb la temàtica del canvi climàtic; vi) la setmana del 14 d’octubre 
va celebrar-se la setmana de la Innovació, amb aproximadament 700 assistents. En 
especial, a la Fira de la Innovació, van tenir lloc unes 250 reunions de matching; vii) el 
15 d’octubre es va celebrar la Gala dels premis Càtedra EINES; viii) el 21 d’octubre va 
ser la “III Mostra d’Emprenedoria Universitària”, de la Xarxa d’Emprenedoria 
Universitària (XEU). És una reunió que es fa cada any amb totes les universitats 
catalanes. Aquest any comptem amb 100.000 euros de finançament extraordinari des 
de la Direcció General de Transferència per fer accions emprenedores conjuntament 
entre les universitats catalanes. La presidenta informa que hi ha hagut un canvi en la 
direcció General de Transferència i Societat del Coneixement, havent-se nomenat a 
Xavier Selva, en el lloc de Laia Arnal; ix) el 21 d’octubre també es va celebrar la “Nit de 
l’empresa”, reconeixements de CECOT al progres empresarial 2024; x) el 18 de 
novembre va ser la reunió del CIC de recerca i transferència, on van informar que 
estaven pendents diverses convocatòries i que previsiblement sortirien el primer 
trimestre del 2025; xi) el dia 11 de novembre, la presidenta va participar en la Comissió 
Funcional ARCO (aprenentatge, recerca i ciència oberta), del CSUC, juntament amb la 
directora del servei de Biblioteques. Explica que estan treballant en la creació del GEPA 
II, emmagatzematge en comú de llibres en paper, el qual s’ubicarà a Lleida; xii) la 
setmana passada van tenir lloc les trobades de la CRUE en recerca i transferència a 
Cuenca.  
 
En relació a la convocatòria d’Infraestructures del Ministeri, la presidenta informa que 
s’han concedit 8 ajuts: 7 a serveis UAB i 1 per l’Institut de Neurociències. Això es tradueix 
en aproximadament 6.5 milions euros, però dels quals la Universitat n’haurà de 
cofinançar una mica més de 3 milions d’euros.  
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Tot seguit, la presidenta dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que explica la 
situació amb el RYC, la qual mostra el problema que tenim les universitats en relació 
amb l’estabilització d’aquestes persones, fet que fa difícil la seva acollida a la UAB, tot i 
necessitar-los.   
 
Quant a les FPI informa que s’han rebut 196 solꞏlicituds per 35 places i en relació a les 
FI se n’han rebut 192, de les quals no totes ho han solꞏlicitat també per les PIP.   
 
Seguidament informa que es van demanar 4 ATRAE, dels quals se n’han concedit 
provisionalment 2, pel que, de confirmar-se seria una notícia excepcional, ja que se’n 
donen 50 a tota Espanya.  
 
També explica que al mes de juny van sortir les Starting Grants, que han permès 
incorporar un professor al Departament de Traducció i Interpretació i un investigador 
distingit al Departament de Filologia Catalana.  
 
Una altra bona notícia és que el 18 de setembre es va presentar el Vagó de la Ciència, 
aquest any dedicat a la reducció dels combustibles fòssils, iniciativa que va ser 
guardonada amb el Premi Prismes a la categoria de millor projecte singular. La 
vicerectora de Recerca li dona la paraula a la vicerectora de Comunicació, que va anar 
a recollir el premi. Explica que els van felicitar per la iniciativa única i de l’envergadura 
que tenia.  Sobretot van posar molt èmfasi en que és recerca universitària que està a 
l’abast de l’usuari final en un llenguatge proper. Com a iniciativa pionera es va valorar 
molt positivament els experts que hi van anar, que van escriure els seus testimonis.  
 
Tot seguit, la vicerectora de Recerca informa que al setembre es van celebrar els 30 
anys del Comitè d’Ètica.  
 
En relació amb ECIU, informa que una primera acció de recerca va ser finançada per la 
UE, amb el projecte Smart-ER, però ara mateix no hi ha finançament basal, pel que està 
més complicat seguir amb les accions.  
 
De les Jornades de la CRUE a Cuenca, la vicerectora de Recerca destaca una taula 
rodona en la que es van dir moltes qüestions interessants sobre l’avaluació de la 
recerca. Quant a aquest tema, la vicerectora informa que ens han concedit un projecte 
europeu per fer el pla pilot de COARA. Recalca que el director de l’AEI va comentar que 
s’havia de reduir d’alguna manera la pressió per publicar per poder canviar els criteris 
en l’avaluació de recerca. També els van informar que en la nova convocatòria de 
projectes, que sortirà al gener, s’inclouran dues provisions noves: 1) que no seran 
elegibles els “special issues” de les revistes científiques i 2) que hi haurà limitació en els 
costos de publicació, lligant-ho amb que s’havia d’escollir bé el que es volia publicar.  
 
Quant a la reunió del CIC, la vicerectora de Recerca destaca que el primer trimestre de 
2025 sortirà una convocatòria FI STEP, per a la formació en tecnologies STEP 
(tecnologies digitals, netes i eficients en l’ús dels recursos). Explica que sortiran 250 
ajuts i només es podran presentar persones de la UE i serà per 3 anys. Encara no se 
saben els criteris, però es va avançar que tindria molt de pes el currículum del candidat 
i del director de tesi. Així mateix, explica que no està previst que sigui una convocatòria 
amb continuïtat, sinó que es fa en base a uns fons socials europeus que han rebut i a 
l’adonar-se que moltes persones que quedaven fora de les FI pertanyien a aquest àmbit.  
 
En relació als ajuts Beatriu de Pinós, l’any passat se’n van concedir 60 ajuts, que 
corresponien a 9 milions d’euros. Enguany, la convocatòria sortirà previsiblement amb 
les mateixes bases reguladores que l’any passat i podria ser que s’augmentés el nombre 
d’ajuts a 80. 
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Referent al Programa ESTAB, sembla que va sortir ahir, essent el deadline el 10 de 
desembre. De les 60 places que han sortit, se’n poden demanar un màxim de 15, amb 
un co-finançament decreixent. Encara no tenen clar si han de ser contractes nous o es 
podria utilitzar per estabilitzar investigadors.  
 
Pel que fa a ICREA, aquest any ho gestionarà l’AGAUR, amb un pressupost de 10 
milions.  
 
Quant a la convocatòria de mitigació i adaptació al canvi climàtic, explica que en va sortir 
una l’any 2023 i en sortirà una altra com a convocatòria del 2024, amb 20 milions de 
pressupost, tot i que sembla que acabarà sortint el 2025.  
 
En relació a l’avaluació dels departaments informa que encara no s’ha fet res, tot i la 
pressa que es va posar en un inici. Actualment s’està a l’espera que l’AQU faci els criteris 
i, pel que se sap, encara no tenen constituïda la comissió que els haurà d’elaborar.   
 
Finalment, pel que fa als SGR, explica que ja han començat a treballar en les bases 
reguladores dels nous en base a com estan funcionant els del 2021 i sortiran el segon 
semestre del 2025, pel que sembla que la resolució serà al 2026, existint un impàs entre 
una i altra convocatòria.  
 
Seguidament, es dona la paraula a la Vicerectora de Comunicació, que explica que el 
14 de novembre es va fer la segona edició de Veus UAB, publicant-se les xerrades el 
proper gener. Explica que la idea és que aquests enregistraments, que consisteixen en 
píndoles de 8 minuts en català, es puguin utilitzar als instituts. Afegeix que com que 
actualment ja es disposa de suficients enregistraments, ja es pot començar a moure-ho 
cap als instituts. També informa que en aquest projecte s’ha interessat la Xarxa Vives 
per veure si la resta d’universitats de parla catalana s’uneixen al programa.  
 
Tot seguit s’obre un torn de paraules. Diversos membres de la Comissió aprofiten per 
felicitar a les dues vicerectores pels resultats de les eleccions. Es suggereix que a la 
propera Fira d’Innovació puguin participar més empreses. Es respon que en són 
conscients, ja que així es plasmava en les enquestes i que intentaran millorar aquest 
aspecte de cara a l’any vinent.  
 
Diversos membres expressen la importància i la preocupació de poder trobar el co-
finançament necessari (3,2 milions d’euros) per poder rebre els diners de la 
Convocatòria d’Infraestructures. Es respon que s’estan mirant totes les vies alternatives 
i que treure-ho del PIU no és una opció.  
 
Es demana més informació en relació al Programa Estab 2024. La vicerectora de 
Recerca explica que es tracta d’un programa de suport a l’estabilització de personal 
investigador post doctoral. Fa uns mesos es van publicar les bases reguladores per part 
de la Generalitat i es tracta de co-finançar noves places de professorat agregat, 
professorat laboral i professorat lector. Aquest co-finançament seria per 4 anys, però en 
sentit decreixent. Els beneficiaris són Universitats, centres CERCA i ICTS. Es 
concediran  60 ajuts en 6 milions pels anys 2024-2027. Només han sortit les bases, però 
encara no ha sortit la convocatòria. 
 
Seguidament, es fa un comentari relatiu a que alguns investigadors s’han sentit 
maltractats com a personal acadèmic i que la política en aquest àmbit no ha estat 
l’esperada i ha provocat la pèrdua d’investigadors excelꞏlents. Es respon que la 
vicerectora de Personal Acadèmic ha fet una feina ingent i molt necessària establint les 
bases dels departaments de forma més homogènia i equilibrada, tot i que encara no ho 
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estan del tot. Un cop es tenen aquestes bases, ara ja es podrà ser més flexibles en 
alguns aspectes.  
 
En relació als RYC diversos membres expressen les seves preocupacions. La 
vicerectora afegeix que és important que els departaments facin una reflexió estratègica 
a futur, ja que els RYC que s’estabilitzin també hauran de donar docència.  
 
Es pregunta sobre si la resolució dels SGR, que serà previsiblement a principis de 2026 
és una decisió ferma de l’AGAUR. Es respon que és la informació de la que disposen 
actualment.  
  
El vicerector d’Economia fa una reflexió i explica que estan tenint problemes per tancar 
el pressupost, el que implica que els romanents no seran tan plaents com altres anys. 
Afegeix que les perspectives que tenen de cara a 2025, no són tan bones com s’havia 
pensat en un inici. La lectura és que si bé hem millorat en PDI, amb la incorporació de 
moltes places noves, també s’han de posar recursos pel PTGAS.  
 
Per últim, la vicerectora felicita a l’investigador ICREA, Xavier Tolsa, que ha estat 
guardonat amb el Premio Nacional de Investigación. Així mateix, també felicita a Maria 
Escudero, de l’ICN2 i a Mar Reguant, de l’IAE, guardonades ambdues en la categoria 
per joves.  
 
 
3. Aprovació, si escau, de la convocatòria d’ajuts per a les revistes científiques de la 
UAB 2025-2029. 
 
La presidenta explica els termes de la convocatòria, de conformitat amb els Annexos 
núm. 1 i 2, fent especial èmfasi en les modificacions respecte la convocatòria anterior. 
Es pretén donar continuïtat a l’anterior convocatòria per tal que les revistes no quedin 
sense finançament. Habitualment la convocatòria té una durada de 4 anys, però en 
aquest cas, al preveure’s la possibilitat d’un canvi d’equip de govern, es va decidir que 
sortís una convocatòria per 2 anys, per no deixar les revistes sense finançament, i que, 
posteriorment, el nou equip de govern decidís si la prorrogava o modificava. La 
presidenta informa que la convocatòria és de 87.000 euros, però explica que podria 
haver-hi un canvi, augmentant-se a 95.000 euros, amb l’aprovació dels nous 
pressuposts.  
 
S’obre un torn de paraules. Es pregunta si hi ha alguna revista en paper. Es respon que 
totes les revistes són en format electrònic i en accés obert per la via diamant. Hi ha 
algunes que tenen algun número en paper, però són una quantitat molt minsa.   
 
Així mateix, el director del Servei de Publicacions afegeix que la diferència entre revistes 
era molt subjectiva i amb aquesta convocatòria han intentat unificar uns criteris, el més 
objectius possibles. 
 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar la convocatòria d’ajuts per a la publicació de revistes 
científiques de la UAB 2025-2029 amb un import màxim per l’any 2025 de 87.000 
€, d’acord amb les bases i al procediment d’assignació dels ajuts establerts als 
Annexos 1 i 2.  
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
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Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al director del Servei de Publicacions, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4. Aprovació, si escau, del Manual de Bioseguretat de la UAB 
 
La vicerectora de Recerca informa que s’ha fet una revisió sencera del Manual de 
Bioseguretat, de conformitat amb l’Annex núm. 3., donat que el Manual existent fins el 
moment era de 2006.  
 
S’obre un torn de paraules on diversos membres de la Comissió donen les gracies a la 
presidenta del Comitè de Bioseguretat i als tècnics que hi treballen per tota la feina feta, 
tant pel que fa a l’actualització del manual, com per tot el suport que reben dels tècnics, 
que és molt i molt útil.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
   
PRIMER.- Aprovar el Manual de Bioseguretat de la UAB, en els termes de l’Annex 
núm. 3.  
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
5. Informar favorablement, si escau, de la modificació de la composició del Comitè de 
Bioseguretat de la UAB. 
 
La vicerectora de Recerca explica els canvis en la composició del Comitè de 
Bioseguretat de la UAB.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement la modificació de la composició del comitè de 
Bioseguretat de la UAB, segons el que es disposa a continuació: 
  

- Cessament de la Dra. Laura Tusell Padrós, Professora agregada laboral del 
departament de Biologia Celꞏlular, de Fisiologia i d’Immunologia en la 
Facultat de Biociències. 

 
- Nomenament del Dr. Andreu Blanquer Jerez, Investigador Ramon y Cajal 

del Departament de Biologia Celꞏlular, Fisiologia i Immunologia en la 
facultat de Biociències. 

 
SEGON.- Elevar aquests acords al Consell de Govern per tal que exerceixi les 
seves funcions 
 
TERCER.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
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a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
  
6. Presentació de la memòria d’activitats del Comitè de Bioseguretat, 2022 -2023 
 
La presidenta del Comitè de Bioseguretat fa una presentació en relació a les activitats 
del Comitè els dos últims anys. Explica que hi ha hagut alguns moviments quant als 
membres del comitè, ja que ella es va incorporar a la presidència el 2022, igual que el 
Dr. Albert Quintana, que també es va incorporar com a membre aquell any. Explica que 
abans hi havia una persona del CRAG al CBS, però que actualment ja s’han desvinculat 
del tot del CRAG, que també tindrà el seu comitè de bioseguretat.  

D’entre altres activitats, la presidenta menciona que s’han expedit 99 certificats 
d’idoneïtat de condicions de bioseguretat.  

Informa que s’ha desenvolupat un nou aplicatiu propi amb l’APSI que no depèn 
d’empreses externes, el qual ja està funcionant actualment.  

Explica que s’han dissenyat uns cartells personalitzats indicatius, s’han revisat i 
actualitzat 112 fitxes informatives, s’han elaborat 25 fitxes noves, s’han respost 710 
consultes.  

També es fa el manteniment diari d’un compte a twitter, s’elabora trimestralment el 
butlletí del CBS i actualitzen periòdicament els continguts a la intranet, entre d’altres.  

Quant a formació i docència, s’han actualitzat els cursos virtuals, així com s’han fet 
versions en diversos idiomes.  

S’obre un torn de paraules en que els membres de la Comissió tornen a agrair la feina 
feta per part del CBS. Es suggereix que es facin més cursos en anglès, ja que tenen 
molta demanda pels estudiants estrangers que venen. La presidenta del CBS respon 
que se n’estan fent, però que s’ho anota de totes maneres.  

7. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d'adscripcions i desadscripcions 
d'investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
 
La presidenta informa sobre la proposta de modificació d’adscripció d’activitat 
investigadora de personal acadèmic a CER i instituts de recerca propis d’acord amb 
l’annex núm. 4 i la modificació d’adscripció de l’activitat investigadora de personal 
acadèmic a institucions amb personalitat jurídica pròpia d’acord amb l’annex núm. 5. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- 1. Informar favorablement l’adscripció de l’activitat de recerca dels 
investigadors als instituts i centres d’estudis i de recerca propis en els termes de 
l’Annex núm. 4.  
 
2.- Elevar aquest acord a la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les seves 
competències. 
  
3.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
SEGON.- 1. Aprovar l’adscripció de l’activitat de recerca dels investigadors a 
entitats amb personalitat jurídica pròpia que s’identifiquen a l’Annex núm. 5.  
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2. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
  
3. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.    
 
 
8. Informar favorablement, si escau, de solꞏlicituds d'IVU 
 
La presidenta informa sobre les propostes de solꞏlicitud de reconeixement com a 
personal investigador vinculat a la Universitat, d’acord amb la llista que s’adjunta com a 
Annex núm. 6. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement la solꞏlicitud de reconeixement d’investigadors 
vinculats recollits a l’Annex núm. 6.    
  
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
9. Informar favorablement, si escau, de la renovació parcial dels membres del CERec 
(Comitè d’Ètica en la Recerca) 
 
La vicerectora de Recerca informa d’un canvi en la composició del Comitè d’Ètica en la 
Recerca (CERec). 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement el cessament de la Dra. Estefania Contreras 
Carretón, com a membre assessora en benestar animal de l'estabulari de peixos 
AQUAB del Comitè d’Ètica en la Recerca (CERec). 
 
SEGON.- Informar favorablement el nomenament de la Dra Anna Martínez Daunis 
com a membre assessora en benestar animal de l'estabulari de peixos AQUAB del 
Comitè d’Ètica en la Recerca (CERec). 
 
TERCER.- Elevar aquests acords al Consell de Govern per tal que exerceixi les 
seves funcions 
 
QUART.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
CINQUÈ.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
10. Assumptes de tràmit 
 
La presidenta explica que en data 2 de setembre de 2024 la UAB va signar amb la 
Universitat de Lleida i la Fundació Eurecat un conveni per la creació d'una Plataforma 
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d’R+D+I en Ciència i Tecnologia dels Aliments, així com una addenda al mateix en data  
23 d’octubre de 2024. Aquestes estructures de recerca i transferència estan previstes 
als articles 76 i següents de la normativa en matèria d’Investigació de la UAB, els quals 
estableixen un procediment per la seva aprovació, que inclou l’informe favorable de la 
Comissió de Recerca, Transferència i Innovació. 
 
PRIMER.- Informar favorablement la ratificació del conveni formalitzat entre la 
Universitat Autònoma de Barcelona, la Universitat de Lleida i la Fundació Eurecat 
en data 2 de setembre de 2024 per la creació d'una Plataforma d’R+D+I en Ciència 
i Tecnologia dels Aliments, així com l’addenda signada en data 23 d’octubre de 
2024, en els termes previstos als Annexos núm. 7 i 8.  
 
SEGON.- Elevar aquests acords al Consell de Govern per tal que exerceixi les 
seves funcions 
 
TERCER.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
 
11.Torn obert de paraules 
 
La presidenta obre un torn obert de paraules. El director del Departament de Publicitat, 
Relacions Públiques i Comunicació suggereix fer un mapa per veure quins departaments 
tenen RYC i quins no, i així poder millorar. La vicerectora de recerca respon que posen 
tota l’ajuda a la seva disposició.  
 
D’altra banda, també proposa que en les UISAD poguessin tenir persones que puguin 
ajudar o donar suport en temes de recerca, apart de les que estan centralitzades al 
Rectorat. La vicerectora de Recerca coincideix en aquesta necessitat i informa que hi 
ha algunes persones de l’Oficina de Projectes Internacionals que estan distribuïdes al 
territori del Campus.  
 
A les 11:57 h, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
 
La secretària 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 


